
 

Motion om införande av bredbandsstrategi. 

 

Arboga kommun har under flera år haft en investeringspost för bredbandsutveckling i budgeten. 

Den har under åren varierat i storlek, mellan 4-9 mkr beroende på investeringstakt och tidigare års 

investeringar. 

Dessa pengar för stor skillnad i möjligheten att i samband med andra investeringar, arbeten och 

grävningar, även lägga ner rör för framtida dragning av fiber. 

Det är en mycket viktig satsning för en kommun som Arboga, som inte är en av de mest attraktiva 

områden för de företag som vill tjäna pengar på fiberdragning. 

Riktlinjer för hur dessa medel ska användas har dock saknats. Det finns ingen strategi, program, plan, 

vision eller inriktning för hur kommunens medel ska hjälpa Arbogabor att få möjlighet till robust 

bredband. 

Detta är en svaghet i det framtida arbetet. 

Kommunen kan inte växla upp dessa medel genom tex PTS-medel då vi är just en kommun och inte 

anses som en aktör på fibermarknaden. 

Nu måste Arboga kommun börja ta bredbandsarbetet på allvar och ta fram en bredbandsstrategi 

som är framåtsyftande och ser över vilken den bästa vägen framåt är. Hur vi får mest värde för de 

medel vi avsätter och hur vi ska växla upp dessa på ett effektivt sätt. 

Ett alternativ som bör utredas är att Arboga kommun bildar ett 100% kommunalägt fiberbolag. Detta 

skulle göra det möjligt att skicka in ansökningar om PTS-medel.  

Oavsett vilken väg Arboga kommun tar framåt så måste strategin komma på plats. Vi kan inte länge 

låta bredbandsutvecklingen (och medlen avsatta för det) komma i sista hand. 

Jag yrkar därför: 

-Att kommunfullmäktige ger uppdraget att en bredbandsstrategi ska upprättas. 
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